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To:

(EE)
Cc:

From:

Sent: Fri 1/15/2021 4:42:38 PM

Subject: RE: Passage voor Kamerbrief

Received: Fri 1/15/2021 4:42:39 PM

30mIn voor TASO (want 50 voor TVS, dat bedrag kennen we al) is ook geen lekker verhaal richting de sector. Je kan het

omzetverlies percentage wel hoger zetten maar dat verkoopt al helemaal niet lekker, worden de maatregelen steviger en het

steunpakket minder bereikbaar. Dus je kan er wat mij betreft echt niet onderuit om naar 90 min te gaan voor steun amateursport
en 30 min voor zwembaden ijsbanen. Dan heb je alleen geen marge meer voor evt andere steun, daar ben je dan volledig
aangewezen op de disclaimer var EI

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M

minvws.nl

van:EEN)IEEEa ninvws >>Datum: vrijdag 15 jan. 2021 5:37 PM

<EENETE @invws.of>-.ERECN
EED) AED 1. ots @minvws.nl>

Kopie: A.

i

nl>,
1. ) <BR @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

AIk blyt Q1 amateursport voor 80 mln gek vinden?

80:3= 27mln: 3= 9 mln per regeling?
Moet toch gewoon 90 mln zijn?

En ik ben t eens dat we geen uitzondering willen voor Q2. Als de rest ook Q2 doet, dan sport ook.

Ik begrijp trouwens dat cultuur meeloopt voor Q1 (makers krijgen 9 mln dacht ik) en het evenementenfonds voor hen heel

belangrijk is. Loopt die door t/m Q2?

Disclaimer blyf ik op hameren! Sowieso vanwege de ons nog onbekende dynamiek vanjan-febr-mrt op de spoet en

competities. Maar zeker nu kabinet met gedachte van een avondklok speelt zo lees ik in de media. Dat gaat zeker effect

hebben op de sportbeoefening en de sportverenigingen. Maw je voelt de noodzaak voor extra compensatie aankomen.

Geel die argumenten ook mee aan FIN anders!

Alvast dank!

«SE

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van: [IEXECIEN)BERET© winvws >
Datum: vrijdag 15 jan. 2021 5:21 PM
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) <EEEE @minvws.ol>,[INGE
@minvws.nl>
) JERE @minvws.nl>

Aan: A (@minvws.nl>,

Kopie:

Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

Goedemiddag,

Volgens mij wordt hiermee onze politieke inzet voor dinsdag alleen maar duidelijker.
Q2 hoort er gewoon bij. Dat snapt FIN ook maar die willen wat speelruimte.

Denk dat we wel gewoon op Q1-2 uit kunnen komen.

Is voor cultuur en rijksbreed ook gebeurd. Sport hierop uitzonderen zou juist bijzonder zijn.
Ik zal in het advies aan MZS opnemen dat sport op deze wijze uitzonderen juist bijzonder is en daarmee

"onacceptabel”.
Zeker tov cultuur die voor 424 min. q1-2 gekregen hebben.

Voor zwembaden is 10min. Per maand gewoon prima voor het eerste half jaar.

Voor amateursport als Q2 dan nog 60min. Er bij komt geeft dat ook voldoende ruimte.

Dus volgens mij wil FIN (net als altijd) weer her en der beknibbelen op de 240min.

En als je bovenstaande pakt dan is het 80(amateur Q1)+60(zwembaden q1-2)+60(amateur q2)=200 wat voor

FIN -40 is.

Jullie zien de nota vanavond tegemoet.

Groeten,

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

Ministerie Volksgezondheid, VWelzijn en Sport
Directie Sport

5.1.2e

SPER minvws.nl

Van:"EEE -BESETinv ws nl>
Verzonden: 15 jan. 2021 15:59

(@minvws.nl>;
(@minvws.nl>

(@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

Hoi,
Ja ik onderschryf alle opmerkingen maar vind het nu ook echt wel ander verhaal worden neens.

Dit is niet ik lijn met wat we nu aan de minister voorleggen. Of althans het wijkt afvan waar wij op willen inzetten. Die

extra marge hebben we echt nodig en nodig met deze strenge lockdown en niet Q2 kan niet de bedoeling zijn. Waarom

gaan we dit circus nog een keer optuigen in april.
Kortom we hebben maandag nog wel even wat werk te doen. Of is er iets wat we nu nog richting Fin kunnen doen?

Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry .com)
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Van: EEE @minvws i>

Datum: vrijdag 15 jan. 2021 3:43 PM

minvs.ol-»,[CEERI

) <JEREAl@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

szgaat zo reageren maar paar vragen mijn kant:

- QI amateursport: dat moet 90 mln zn.

Berekeningen zijn obv ervaringen vorige jaar. Het gaat om 10 mln per regeling per maand. Dus 30 mln x 3 maanden is 90

mln.

- zwem/1js: 10 mln per maand is vlgns mij redeljjk.
- ik mis nu wel de extra marge omdat we de dynamiek in de sport Q1 (en Q2) niet kennen. Dat zou ook 10 mln per maand

zn (60 mln totaal). Dus 30mIn per kwartaal

Ik kom dan uit op: 90+10+30= 130

- ik zou zeker Q2 willen als dat ook voor de overige sectoren geldt.

- ik mis de disclaimer: als het niet voldoende is dan moet er ruimte zijn om onderbouwd terug te komen om meer te kunnen

claimen.

Dit omdat we nu niet fatsoenlijk hebben kunnen afstemmen met veld.

Dank!

oI

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

van:INCEECN) <BEXEZN oinvvs.ol>
Datum: vrijdag 15 jan. 2021 3:22 PM

) <JERFC 7) minvws.nl>
minvws.ul>-,[IEEE -EEE awinvvs.ol- IESEDD

5 5.1.2e @minvws nl>
Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

Ha
>

Tk heb zojuist contact gehad met de collega’s van de IRF. Z1j hebben een lyn voor de generieke steunmaatregelen. Voor

sport stellen zij:

- 80 mIn in Q1 voor de amateursport.
- voor de zwembaden en ijsbanen zijn ze wat meer terughoudend en willen ze eigenlijk risico op overcompenseren

minimaliseren. Ze stellen 10 mln per maand voor en dus 30 mln in QI.

Verder - en dit is het lastige - willen ze met ons inhoudelijk (nog) niet spreken over Q2 omdat ze willen zien hoe de

maatregelen zich verder ontwikkelen. Een sectorspecifieke afspraak zou vooruitlopen op. Ik heb de stevige tegenvraag

gesteld over behandeling andere sectorspecifieke steun. Hier bleef het een beetje stil, maar was het vermoeden dat dit

ook. niet gebeurt.
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Ik hoor graag watjullie van bovenstaande vinden. Willen wij bovenstaande mee laten lopen in de brief dan moeten we er

maandag uiterlyk wit zijn. Ik verwacht hier geen grote hick ups. Als we echter ook op Q2 willen inzetten, wordt het denk

ik al een lastiger verhaal.

Grocet

51.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[EXECBERETivvvs ol
Datum: vrijdag 15 jan. 2021 2:24 PM

Kopie: A. Aminvws.nl>

Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

Dank en ik ga er later aan doorklussen. Deze passage moet er uiteindelijk maandag liggen.

grt

ver:INCE)SKEvs.
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 14:24

Aan: ) SEER ins; IEE EEN ins. IE
@minvws.nl>

CC: ) JIEEM @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

Ik heb nog wat doorgeknutseld.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M

minvws.nl

Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 13:00

minvws.l>;IKE) minvws.n!>; ECKERIN.
@ minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Passage voor Kamerbrief

EEN
Ik heb een beetje geknutseld. Wat denk je ervan?

Groet,

van:[IGEN EEN mins n>
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 11:58

) SESE minvws.nl>;IEE)<BEEEI© «ov... IEEEC
@minvws.nl>
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cc:IE) IEE ois.»
Onderwerp: Passage voor Kamerhrief

Goedemiddag,

Bij deze een concept voor passage kamerbrief.

5 1c (uit een eerdere brief) nog een paar ronkende zinnen in zijn hoofd dus ik ben benieuwd.

Volgens mij moeten we het stukje laten bestaan uit drie delen;]
1. Belang van sport voor Nederland

2. Steunpakket
3. Disclaimer

Ik hoor graag van jullie op en 2anmerkingen!

Verder zie ik voor komende dagen nog de volgende stukken:
- Nota ter voorbereiding vijfhoek (moet maandag af zijn)
- Passage kamerbrief (voor afstemming met FIN en EZK)

Groeten,

Ministerie van _Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Sport |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

*06

B24) minvws.nl |Www.rijksoverheid.n


